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MESSAGE FROM HE ROCH MARC CHRISTIAN KABORE 

PRESIDENT OF BURKINA FASO ON THE OCCASION OF THE 
AWARDING OF THE 2018 AWARD OF SCIENTIFIC DIPLOMACY 

TO MR. LASSINA ZERBO EXECUTIVE SECRETARY OF THE 

COMPREHENSIVE NUCLEAR TEST BAN TREATY 

ORGANIZATION (CTBTO) 

It gives me great pleasure to extend my most sincere congratulations to 

Dr. Lassina ZERBO, winner of the 2018 Award for Scientific Diplomacy, 

by the American Association for the Advancement of Science (AAAS). 

AAAS promotes science worldwide, and for the benefit of all. 

In his capacity as Executive Secretary of the Comprehensive Nuclear Test 

Ban Treaty Organization (CTBTO), Lassina ZERBO embodies the 

fundamental values of AAAS, to advance science in the service of 

Humanity. 

In his efforts to ban nuclear tests, he has been able to combine Science and 

Diplomacy, in a unique way. 

I am delighted to see a son from Burkina Faso honored by such a 

prestigious and respected organization. 

Congratulations Lassina ZERBO! 
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MESSAGE DE SEM ROCH MARC CHRISTIAN KABORE 

PRESIDENT DU FASO A L'OCCASION DE LA REMISE DU PRIX 

2018 DE LA DIPLOMATIE SCIENTIFIQUE A MONSIEUR LASSINA 

ZERBO SECRETAIRE EXECUTIF DE L'ORGANISATOIN DU 

TRAITE D'INTERDICTION COMPLETE DES ESSAIS NUCLEAIRES 

C' est avec grand plaisir que j' adresse mes plus sinceres felicitations au 

Dr Lassina ZERBO, laureat du Prix 2018 de la Diplomatie scientifique, 

decerne par I' Association americaine pour I' avancement des sciences 

(AAAS). 

L' AAAS CEuvre pour promouvoir les sciences dans le monde entier et au 

profit de tous. 

Dans le cadre de son travail en qualite de Secretaire executif de 

l'Organisation du Traite d'interdiction Complete des Essais Nucleaires 

(OTICE), Lassina ZERBO incarne les valeurs fondamentales de I' AAAS, 

pour faire avancer la science au service de l'humanite. II a su allier science 

et diplomatie d'une maniere unique dans ses efforts pour mettre un terme 

aux essais nucleaires. 

C' est un honneur, et je m' en rejouis, de voir un fils du Burkina Faso 

reconnu par une organisation aussi prestigieuse et respectee. 

Felicitations Lassina ZERBO! 




